
REPUBLIKA HRVATSKA
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA
GRAD DELNICE
GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ
KLASA: 023-06/14-01/01
URBROJ: 2112-01-30-40-4-15-166
Delnice, 13. studenoga 2015.

Z A P I S N I K
sa 166. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 13. studenoga 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI:  Ivica  Knežević,  gradonačelnik,  Katarina  Mihelčić,  zamjenica  gradonačelnika,
Gordana Piskač, pročelnica, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić,
voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Iva Žagar, djelatnica
„Risnjak – Delnice“ d.o.o., Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice,
Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice,  Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje
poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak su ispričali: Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački,
Nikola  Muvrin  umjesto  kojeg  sjednici  prisustvuje  Iva  Žagar,  Zvezdana  Jerković,  Tomislav  Mrle
umjesto kojeg sjednici prisustvuje Nikolina Muhvić.

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

NIKOLINA MUHVIĆ
- Upućen je poziv za dostavu materijala za Gradsko vijeće, rok za dostavu materijala je 17. 11.
- Izrađen je prijedlog ugovora između Grada i turističkih agencija za Advent.
- Izrađena  je  Odluka  o  1.  izmjenama i  dopunama  Odluke  o  određivanju  operativnih  snaga

zaštite i  spašavanja i  pravnih osoba od interesa za zaštitu i  spašavanje na području Grada
Delnica.

- Rad na Odluci o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi.
- Otvaranje zamolbi pristiglih na natječaj za stipendije.
- Popunjavanje upitnika za Savjet mladih.
- Izdavanje rješenja za jednokratne novčane pomoći za novorođenčad.
- Odgovor pravobraniteljici za Svetlanu Andrić.

GORDANA PISKAČ
- Rekonstrukcija  Supilove  ulice:  radovi  se  odvijaju,  krenuli  su  asfalti,  danas  se  asfaltiraju

trotoari, kroz vikend završni sloj na Šetalištu I. G. Kovačića i dijelu križanja kod Mesničke
ulice.
Za  vrijeme  asfaltiranja  u  cijelosti  će  biti  zatvorena  cesta  za  sav  promet  o  čemu  će  se
obavijestiti građanstvo i poslovni subjekti.

- Kontejneri  za  romsko  naselje  u  Brodu  na  Kupi:  za  postavu  kontejnera  potrebno je  puno
vremena, te je za sada prebačen tek jedan. U raspravu se uključio predsjednik MO Brod na
Kupi,  Davorin  Klobučar,  istaknuvši  veliko  nezadovoljstvo  stanovnika  kupske  doline  zbog
bojazni  za  daljnjim  naseljavanjem  Roma.  Zaključeno  je  da  se  na  sastanak  MO  pozove
gospodin Kajtazi  i  Centar  za socijalnu skrb Rijeka kako bi  se ova problematika pokušala
riješiti.



- Pripremljena je Odluka o prihvaćanju darovanja Udruge „Prepelinc“ svih eksponata koji su
trenutno pohranjeni u Glazbenoj školi. Isto je i s kućom „Rački“. 

- Pripreme za sjednicu Gradskog vijeća koje se odnose na povećanje komunalne naknade, pravo
građenja u Poslovnoj zoni „Kendar“ te izrada sporazuma o načinu plaćanja naknade za korisne
funkcije šuma.

- Dobiven je prijedlog ugovora od strane Komunalca vezano na pročistač.
- Prema Zakonu o zaštiti  okoliša  za sve planove i  strategije potrebno je  napraviti  ocjenu o

potrebi procjene utjecaja na okoliš pa će za izradu UPU-a to biti potrebno napraviti.
- Izrada Odluke o imenovanju odgovorne osobe vezano za izradu Plana.
- U svezi upita gdje je zastala Potvrda geodetskog projekta vezano za Dom za starije i nemoćne

osobe dobiveno je očitovanje Katastra koji kažu da su poslali obavijest za doradu elaborata s
rokom od 3. studenoga no to nije učinjeno.

- Zahtjev  za  kompenziranje  komunalne  naknade  s  namještajem  u  Salonu  namještaja  u
Delnicama.

KLOBUČAR
- Izrada izvješća, biltena i sl. nakon završenog Festivala sportske rekreacije žena.
- Natječaj za direktora je završen 12. studenoga. Slijedi sastanak Povjerenstva.
- Kafić „Pak“ trebao bi započeti s radom početkom adventa.
- Gradonačelnik prenosi zaključak Turističkog vijeća koje inzistira i moli da se svakako pokuša

uklopiti led s početkom božićne bajke. Procjenjuju da ne bi bilo dobro da taj sadržaj izostane
jer je najveći intenzitet korištenja leda na samom početku.

DRAŽEN RAČKI
- Gašenje požara dimnjaka u Crnom Lugu.
- Rad na Planu i Procjeni zaštite od požara.
- Čišćenje autokorpe.
- Registracija vozila.
- Rušenje lipa u Frankopanskoj ulici.

IVA ŽAGAR
- Rušenje stabala u Ulici Kendar.
- Osiguranje velikog kamiona.
- Izvršena je priprema doregistracije djelatnosti na Trgovačkom sudu.
- Stavljanje malča oko lipa u Supilovoj ulici, popravak ljuljački u Parku, farbanje ploče kod

Damskog mosta, postavljanje betonske barijere na Trgu 138. bigade.
- Izrađene su metalne posude za pepeo i vodu u zgradi grada (kotlovnica).
- Dogovorena je isporuka preostalih lipa za Supilovu ulicu.
- Utovar i istovar rekvizita za Ansambl „Lado“.

DAVORKA GRGURIĆ
- Rješenja o odbacivanju žalbe na rješenja o ovrsi MORH-a poslana su Ministarstvu.
- Prijedlog  Odluke  za  Gradsko  vijeće  za  pokretanje  ustavne  tužbe  na  odredbe  Zakona  o

raspolaganju i upravljanju imovinom u vlasništvu RH te odredbe Zakona o obrani.
- Pregled građevinskih knjiga o izvedenim radovima na nerazvrstanim cestama. Ovdje se radi i

o održavanju pristupne ceste u Maloj Lešnice gdje je postavljen brušeni asfalt nakon čega je
Grad dobio protestno pismo vlasnika jedne parcele. Na ovu temu organizirat će se sastanak.

- Uslužne djelatnosti u Supilovoj ulici koje su obuhvaćene rekonstrukcijom bit će oslobođene
plaćanja komunalne naknade i 3. kvartal.

- Organizacija čišćenja Parka od strane Grave osiguranja.
- Zahtjev od Konzuma za reklamu se prihvaća s time da se usklade s našim potrebama.
- Gradonačelnik je zatražio da se ili  uklone ili  stave u funkciju „sidra“ za buduću reklamu

Hotela Risnjak.
- Dobiveno je prometno rješenje za Lid.
- Naknade za nezakonito izgrađene zgrade, Rješenja za komunalni doprinos.



- Ocjena o utjecaju na okoliš rekonstrukcije ceste Delnice – Rogozno.
- Ugovor o izvođenju radova za rekonstrukciju Dječjeg vrtića.
- Započela je sanacija fasada u Supilovoj ulici.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Pojačana je nabava knjiga, dovršena nabava informatičke opreme o čemu je poslano izvješće

Ministarstvu. 
- Besplatno učlanjenje prvašića u Knjižnicu.
- Radijska emisija u kojoj će se predstaviti zavičajna književnost.
- Projekt „Moja prva knjiga“.
- Ažuriranje web stranice, kviz za poticanje čitanja te kreativne radionice.

ĐULIO
- Izrada  proračuna  i  projekcija  –  sastanak  na  temu  javnih  potreba  te  na  temu  povećanja

komunalne naknade. 
- Aktivnosti uz advent, komunikacija s Erste bankom oko nabave rekvizita.
- Pregled potraživanja.
- Zatvaranje izvoda u financijama, usklađivanje kartica s poslovnim partnerima.
- Obračun naknade za rad 80 članova biračkih odbora za izbore.
- Isplata za listopad kroz JOPPD obrazac.
- Knjiženje rješenja za legalizaciju, komunalnu naknadu.

Dovršeno u 9,10 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


